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Årsberättelse för 2023 
 

Detta år utgjorde klubbens 59:e verksamhetsår sedan starten 1964. 

 

I Sollentuna Filmklubbs styrelse har under året Mats Brunberg varit ordförande och övriga 

ledamöter har varit Jan Lindberg och Mario León. 

 

Möten 

I år hade vi 10 möten, varav ett digitalt via Teams. Fyra gånger träffades vi på Helenas Café 

vid Bögs gård och gjorde bland annat promenader på Järvafältet och i Hanstaskogen. Vi 

hade ett sommarmöte i Solvik utanför Eskilstuna. En höstdag besökte vi Harakers Kvarn i 

Västmanland där Mats hade beställt äppelmustning (vilket filmades, se nedan). 

 

Ett möte på våren ägnades till stor del åt vår gamla klubbfilm Flickan och havet med 

anledning av att den skulle visas på Sveriges Kortfilmfestival. S8-originalet verkar vi inte ha 

kvar men några kopior granskades på mötet. Ett problem var att klubbens projektorer inte 

fungerade. Fel på ljudet eller trasiga drivremmar, men vi hittade en kopia som verkade okej 

bildmässigt. 

 

Filmprojekt 

Planlöst till Storträffen 

Till temat Planlöst bestämde vi efter lite idétorka till slut att göra en film om utflykten till 

Harakers kvarn. Jan Lindberg filmade äppelmustning med mera och färdigställde det hela 

till en kort film. 

 

Storträffen 

Ericssons Film- & Videoklubb arrangerade årets Storträff i Kista. Det var bara värdklubben 

och Sollentuna Filmklubb som deltog i år. Vi visade 70-åringen reste vidare av Mats 

Brunberg om en resa med veteranbil till Tyskland samt temafilmen Planlöst till 

Storträffen. 

 

Nästa år är det vår tur att arrangera träffen. Datum är torsdagen den 21 november och temat 

är Motstånd. 

 

Övrigt 

Sollentuna Filmklubbs prisbelönta film Flickan och havet från 1977 visades som arkivfilm 

på Sveriges Kortfilmfestival. Digitalisering hade gjorts av Uppsala Bildteknik. 

 

Sollentuna 2024-01-23 

 

 

Claes Deander Mats Brunberg 


